

BRÜLL KALLMUS

ANNOUNCEMENT

of

BRÜLL KALLMUS BANK AG
(FN 76198g)

according to section 14 of the terms and
conditions

regarding

**BK AUGUST EQUITY IV
LINKED NOTE**

issued from 16.12.2015

BEKANNTMACHUNG

der

BRÜLL KALLMUS BANK AG
(FN 76198g)

gemäß Paragraph 14 der
Emissionsbedingungen

betreffend

**BK AUGUST EQUITY IV
LINKED NOTE**

begeben ab 16.12.2015.

Brüll Kallmus Bank AG announces the following regarding the BK AUGUST EQUITY IV LINKED NOTE (ISIN AT0000A1HNY6):

BK AUGUST EQUITY IV LINKED NOTE was transferred by Brüll Kallmus Bank AG to its parent company, CAPITAL BANK - GRAWE GRUPPE AG, by way of a de-merger.

The de-merger was approved by the Austrian financial market authority FMA by decision dated 16.9.2019 and became effective upon entry in the commercial register on 12.10.2019.

Any future announcements regarding the BK AUGUST EQUITY IV LINKED NOTE will be published on the website of the new issuer CAPITAL BANK - GRAWE GRUPPE AG (currently www.capitalbank.at) or in the Official Gazette of the Wiener Zeitung in accordance with section 14 of the terms and conditions.

Brüll Kallmus Bank AG teilt hinsichtlich der BK AUGUST EQUITY IV LINKED NOTE (ISIN AT0000A1HNY6) folgendes mit:

Die BK AUGUST EQUITY IV LINKED NOTE wurde von der Brüll Kallmus Bank AG an die Muttergesellschaft, die CAPITAL BANK – GRAWE GRUPPE AG, im Wege einer Abspaltung, übertragen.

Die Abspaltung wurde von der österreichischen Finanzmarktaufsicht FMA mit Bescheid vom 16.9.2019 genehmigt, und wurde mit der Eintragung ins Firmenbuch am 12.10.2019 wirksam.

Allfällige zukünftige Bekanntmachungen zur BK AUGUST EQUITY IV LINKED NOTE werden gemäß § 14 der Emissionsbedingungen auf der Website der neuen Emittentin CAPITAL BANK – GRAWE GRUPPE AG (aktuell www.capitalbank.at) oder im Amtsblatt zur Wiener Zeitung veröffentlicht.

Graz, 12.10.2019